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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:248 Kors rätt att beta ute

Frågan om djurvälfärd, exempelvis när det gäller betande kor, är central för 
Socialdemokraterna. Vi anser att djurs rättigheter måste prioriteras, och vi har 
gång på gång framfört hur viktigt det är att kor får möjlighet att beta utomhus, 
särskilt med tanke på deras naturliga behov och hälsa. Denna rättighet är inte 
bara viktig för djuren, utan också för vår miljö och för ett hållbart jordbruk. 
Trots dessa ståndpunkter ser vi nu att regeringens politik riskerar att försvaga 
dessa djurrättsförhållanden.

Det har nyligen kommit oroande signaler om att regeringens agerande kan leda 
till att korna inte längre garanteras sin rätt att beta utomhus i samma 
utsträckning som tidigare. Detta är ett steg i fel riktning och underminerar de 
insatser som gjorts för att stärka djurens välfärd i Sverige.

Socialdemokraterna har varit tydliga med att vi inte kan acceptera att djurs 
rättigheter försämras. Korna måste få tillgång till utevistelse, inte bara av etiska 
skäl utan också för att säkerställa ett hållbart och klimatsmart jordbruk. En 
försämring av dessa förhållanden strider mot det svenska folkets vilja och vår 
långsiktiga vision om ett starkt svenskt jordbruk där djurvälfärden står i fokus.

Mot denna bakgrund vill jag ställa följande fråga till landsbygdsminister Peter 
Kullgren:

 

Vilka initiativ avser ministern att ta, i samverkan med andra relevanta 
departement, för att säkerställa att alla kor fortsatt garanteras rätten att beta 
utomhus och att djurvälfärden inte försämras i framtiden?

………………………………………

Olle Thorell (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-21
Besvaras senast
2024-10-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


